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Zusammenfassung

        
Aus Dosismessungen im Rektum sind mit Hilfe von Tiefendosenkurven, welche man aus Phantomstudien erhalten hatte, Gonadendosen bei hysterosalpingo-pelvigraphischen Sterilitätsuntersuchungen berechnet worden. Die Untersuchungen wurden mit Vollformatradiographie mit Bildverstärker-TV-Durchleuchtung und mit 70-mm-Fluorographie ausgeführt. Die quantitative Gonadendosis ist sowohl für die gesamte hysterosalpingo-pelvigraphische Untersuchung als auch für die einzelne Projektion im Verhältnis zu ihrem Informationsgehalt diskutiert worden. Außerdem ist die Möglichkeit einer Reduktion der Gonadendosis besprochen worden.


      
        
Summary

        
Gonadal dose during hysterosalpingo-pelvigraphy performed for the investigation of sterility was calculated by dose measurements in the rectum and the application of depth dose curves obtained from studies on phantoms. The examinations were carried out, using full-sized films, image intensifier with television chain and 70 mm. fluorography. The gonad doses are discussed in relation to the examination as a whole and with reference to the value of various projections. Possible ways of reducing gonadal dose are considered.


      


















  >
  
  

    
  

  
    
      
        


      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 54.226.44.255
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  